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Skriv 
kort
Då 
ökar 
chan-
sen 
att ditt 
inlägg 
kom-
mer 
med.

Gör din röst hörd 
– här och på mitti.se
Välkommen till din egen sida.  
Skriv om något som gör dig glad, 
upprörd eller fundersam. Eller 
varför inte hylla en hjälte? Skriv din  
insändare eller debattartikel i webb-
formuläret på mitti.se/insandare 
◗ Skicka gärna med bilder! Ditt inlägg 
får max vara 2 000 tecken och svaren 
1 200 tecken. Redaktionen förbehåller 
sig rätten att redigera i texten.
◗ Även om du skriver under signatur  
vill vi ha namn och kontaktuppgifter. 
Anonyma insändare publiceras inte.  
Redaktionen ansvarar inte för insänt, 
ej beställt material.
◗ Har du frågor? Insändarredaktionen 
har telefontid måndag–onsdag klockan  
13–16. Telefon: 08-550 550 80.

På mitti.se kan du ta del 
av den lokala debatten.

Svar på insändaren ”Kan någon ge 
en förtvivlad mamma ett råd?”, den 
24 september:
l Du förtvivlade mamma, är inte 
ensam  om spelhelvetet och dess följ
der. Mitt barn är i samma ålder som din 
son. Och han har blivit spel beroende. 

Jag har sökt hjälp i detta. Men tyvärr, 
just för barn verkar det inte finnas 
hjälp att få. 

Vuxna som är spelberoende får hjälp 
– men inte barnen. Detta är en stor 
skandal. Vi föräldrar som har spelbe
roende barn, måste ensamma kämpa 
för att få barnen åter till verkligheten. 

Jag har i desperation även skrivit till 
kulturminister Amanda Lind, skickat 
förslag på hur man kan hjälpa spel
beroende barn. Det finns lösningar, 
men man måste få hjälp. 

Absolut barnfokus skall råda i detta 
problem. Jag har upplevt samma sak 
som du, att det är så tyst kring detta 
ämne. 

Jag skapade en Facebookgrupp på 
prov ”Spelberoende barn, tillbaka till 
idrotten, rörelsen, verkligheten”. Kan
ske kan vi ses där och hjälpas åt att 
hjälpa barnen. Ge inte upp!
En annan förtvivlad mamma

 GSvar

Vuxna får hjälp – men inte barnen!

En annan förtvivlad mamma tycker det är skandal att det inte finns hjälp för spelberoende 
barn. Illustration: MIchIKO ERDOgAn KAuppInEn/MIchIKOART.SE

l Jag blir ibland så trött på 
alla er mediamännskor födda 
på 70talet som flyttat in till 
Stockholm från Mariefred, 
Västervik, Höganäs eller var ni 
nu kommer ifrån. 

Ni har så mycket åsikter 
hela  tiden och ni ordbajsar non 
stop. Som om att ni är rädda 
för att ingen kommer att lägga 
märke till er om ni kniper igen 
någon gång då och då. 

Det känns ibland som en 
hel del av er haft en dålig 
relation till era föräldrar  
om man får vara lite 
Freudiansk  av sig. 
Dessutom är era åsikter för 

det mesta helt bedrövliga. Ni 
kan väl flytta tillbaks till visch
an om det inte passar?

80-taliSt Samt född  
och uppvuxEn i Stockholm

inSänt

Tröttsamt med alla mediamänniskor som har så mycket åsikter hela tiden

inSänt

Elsparkcyklarna tar 
bort vardagsmotionen

l Visst kan man ibland bli irriterad 
över framfarten av dessa fordon, både 
när de kommer farande som jehun 
eller  ligger spridda både här och där, 
MEN det som är allvarligast är väl 
ändå  att nu minskar vardagsmotionen 
ännu mer. 

Vi behöver röra på oss MER för att vi 
ska hålla oss friska och må bra, det är 
vetenskapligt bevisat. Till detta bidrar 
verkligen inte elscootern och tyvärr 
tillhör scooteråkarna oftast den yngre 
generationen, som i tid behöver bygga 
upp en god hälsa för att hålla långt upp 
i åren!

Kan erkänna att jag ska testa att 
köra  någon gång, för visst verkar det 
jättehäftigt. vivan 72

inSänt

500 000 ton spräng-
massor genom stan
l När tbanan till Nacka byggs skall 
sprängmassor föras upp genom en 
tunnel på Blasieholmen, bakom Natio
nalmuseum. Massorna ska sedan fö
ras med 70 tunga lastbilar/dag Nybro
kajenStrandvägenOxenstiernsgatan 
i minst ett år. Ett ohållbart projekt! 

SL påstår att lastbilarna ska drivas  
med förnybart bränsle. Det innebär 
dock inte minskat buller och även 
sådana  bränslen släpper ut skadliga 
partiklar. 

Det naturliga hade varit att ta trans
porterna per pråm, som vid bygget av 
Förbifart Stockholm. SLpolitikerna 
måste tänka om, om deras tal om en 
hållbar stad ska kunna tas på allvar.
Bo laGErqviSt

inSänt

Varför  
är ställen 
inte borta?
l Det är nu två 
månader sedan 
Metro beslöts läg
gas ner. 

Hur länge mås
te vi stå ut med att 
se deras tidnings
ställ fyllda med 
sopor? 

Så här såg det 
ut den 24 septem
ber på Lindha
gensgatan.
BEn

Tidningsställen 
blev sopkorgar.
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